
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 18. apríla 2023 

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 
Poslanci: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Jozef Voštenák, Ján Švanda, Juraj Soják, Mgr. Katarína  

Poliaková, Mgr. Kvetoslava Mydliarová,  Anna Mydliarová (prišla o 17:45 h), Mgr. Martin Mihálik  
(prišiel o 17:45 h), Kamil Weiss 

 
Neprítomní:  
 
Ďalší prítomní:   Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 
  Mgr. Miroslava Dančeková – hlavná kontrolórka obce 
  Natália Veselovská, Marián Ondrášik – občania obce 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení  
6. PHSR 
7. Predaj obecného majetku 
8. Nájom obecných priestorov 
9. Rôzne 
10. Interpelácie poslancov 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) v zasadačke obecného úradu otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík 
o 17:00. Privítal všetkých prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 7, teda 
OZ je uznášaniaschopné. Anna Mydliarová (prišla o 17:45 h) a Mgr. Martin Mihálik (prišiel o 17:45 h). 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení  
6. PHSR 
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7. Predaj obecného majetku 
8. Nájom obecných priestorov 
9. Rôzne 
10. Interpelácie poslancov 
11. Diskusia 
12. Záver 

 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda, Jozef Voštenák, Mgr. 
Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej  a volebnej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –   Mgr. Katarína Poliaková 

• členovia –    Ján Švanda, Jozef Voštenák 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej a volebnej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda, Jozef Voštenák, Mgr. 
Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Kamil Weiss 

• PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Mgr. Dančeková. Informáciu hlavnej 
kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 22.02.2023. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu 
o kontrole prijatých uznesení Uznesením č. 18/2023.  
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda, Jozef Voštenák, Mgr. 
Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 
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K bodu 6. PHSR 
 
Starosta vysvetlil poslancom nutnosť predĺženia PHSR do konca roka 2023, nakoľko je to nutné, kvôli výzve na 
projekt na pomoc odídencom z Ukrajiny. Obecné zastupiteľstvo schválilo dokument PHSR 2022-2023 do 
31.12.2023 Uznesením č. 19/2023 – všetci prítomní poslanci boli za.  
 
K bodu 7. Predaj obecného majetku 
 
Hlavná kontrolórka oboznámila poslancov, že na obecnej rade sa poslanci zaoberali zmenou ceny za predaj 
pozemku, momentálne sú ceny z roku 2014. Právnym základom nakladania s majetkom obcí sú zákon o obecnom 
zriadení a zákon o majetku obcí. Tieto dva zákony hovoria, ako má obec pri nakladaní postupovať a zároveň 
stanovujú aj obmedzenia a osobitné podmienky, ktoré je potrebné splniť. Presné podmienky hospodárenia má však 
obecné zastupiteľstvo bližšie upraviť v tzv. zásadách hospodárenia. Ide o základný dokument podľa, ktorého by sa 
obec pri nakladaní so svojim majetkom mala riadiť. Obec Liptovská Lúžna má schválené zásady hospodárenia 
s majetkom obce, ale tieto nie sú v súlade s platnou legislatívou. Zákon o majetku obce č. 138/1991 Zb. hovorí, že 
ceny majú byť určené v zásadách hospodárenia s majetkom obce. Cena musí byť trhová, je potrebné odsúhlasiť 
zásady do najbližšieho zasadnutie OZ. Môžu sa ceny riešiť aj teraz, alebo sa nachystajú tieto zásady. PhDr. 
Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa opýtal, kto bude pripravovať tieto zásady? – HK mu odpovedala, že ten koho 
poverí pán starosta. Pán starosta môže osloviť o vypracovanie zásad hospodárenia s majetkom obce aj právnika, 
nakoľko je to záväzný a odborný dokument obce. 
 
Uznesením č. 20/2023 Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce o zabezpečenie vypracovania 
aktualizovaných zásad hospodárenia s majetkom obce do 31.05.2023. Všetci prítomní poslanci boli za. 
 

a) Žiadosť Filipa Veselovského s manželkou, Liptovská Lúžna 592, o odkúpenie obecného pozemku – 
Natália Veselovská sa opýtala, aký bude teda postup – starosta jej odpovedal, že na OZ v júni sa stanovia 
ceny pozemkov a rozhodne sa ako ďalej. Jozef Voštenák sa opýtal prečo obec neskupuje pozemky, či 
ráta územný plán s tým, že sa bude niekde stavať- rodinné domy a pod. , navrhol zamestnať niekoho kto 
by sa tomu venoval. Starosta mu odpovedal, že obec je na zozname, kde sme zaradení do komasácie 
pozemkov. Uznesením č. 21/2023 Obecné zastupiteľstvo žiadosť Filipa Veselovského s manželkou, 
Liptovská Lúžna 592, o odkúpenie obecného pozemku par. KN – C č. 1550/1 a 1550/2 spolu o 
výmere 77 m2, trvalý trávnatý porast zobralo na vedomie- všetci prítomní poslanci boli za.  

b) Stiahnutie žiadosti Antona Veselovského, Liptovská Lúžna 493, zo dňa 16.09.2022 o dokúpenie obecného 
pozemku parc. č. KN-E 25123/2 – Uznesením č. 22/2023 Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie 
stiahnutie žiadosti Antona Veselovského, Liptovská Lúžna 493, zo dňa 16.09.2022 o dokúpenie 
obecného pozemku parc. č. KN-E 25123/2  - všetci prítomní poslanci boli za 

c) Žiadosť Antona Veselovského, Liptovská Lúžna 493, o odkúpenie obecného pozemku parcely č. KN-E 
25123/1 o výmere 87 m2 - Uznesením č. 23/2023 Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Antona 
Veselovského, Liptovská Lúžna 493, o odkúpenie obecného pozemku parcely č. KN-E 25123/1 o 
výmere 87 m2 a konštatuje, že predmetný pozemok parcely č. KN-E 25123/1 o výmere 87 m2 nie je 
prebytočným majetkom obce. – Prišli poslanci Mgr. Martin Mihálik a Anna Mydliarová 
 

Hlasovanie o konštatovaní, že predmetný pozemok parcely č. KN-E 25123/1 o výmere 87 m2 nie je 
prebytočným majetkom obce 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda, Jozef Voštenák, Mgr. 
Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss, Mgr. Martin  Mihálik, Anna Mydliarová 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

  
d) Žiadosť Daniela Veselovského, Liptovská Lúžna 53, o odkúpenie obecného pozemku - Uznesením č. 

24/2023 Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že predmetný pozemok parc. KN – C č. 4527/9 o výmere 
170 m2, orná pôda, nie je prebytočným majetkom obce 

Hlasovanie o konštatovaní, že predmetný pozemok parc. KN – C č. 4527/9 o výmere 170 m2, orná pôda, 
nie je prebytočným majetkom obce 
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Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Kvetoslava Mydliarová, Ján Švanda, Jozef Voštenák, Mgr. 
Katarína Poliaková, Juraj Soják, Kamil Weiss, Anna Mydliarová 
Proti: 0. 
Zdržal sa: Mgr. Martin  Mihálik 
Neprítomní: 0 

K bodu 8. Nájom obecných priestorov 
 
Na základe pracovného stretnutia poslancov zo dňa 08.03.2023 obecné zastupiteľstvo Uznesením č. 25/2023  
schválilo : 

1. prenájom – Vestibul kinosály KD 
- cena prenájmu : 150,- € leto, 200,- € zima (od 01.10. do 31.03.),  
- max. kapacita 50 osôb, 
- ceny prenájmu platia od 01.05.2023 

 
2. prenájom - zasadačka požiarnej zbrojnice, s.č. 628 
- cena prenájmu : 100,-€ leto, 130,-€ zima (od 01.10. do 31.03),  
- max. kapacita 30 osôb, 
- člen DZH a zamestnanec obce má nájom zdarma, 
- zodpovedná osoba – Kamil Weiss – odovzdáva aj preberá miestnosť, zapisuje rezervácie 
- ceny prenájmu platia od 01.05.2023 

 Všetci prítomní poslanci boli za. 
 
K bodu 9. Rôzne 
 
Žiadosť spoločnosti GastroOn, s.r.o., o úpravu, prestavbu, interiéru a exteriéru Turistickej ubytovne Salatín, bola 
doručená na obecný úrad dňa 18.04.2023, z dôvodu neskorého doručenia nebola zaradená na rokovanie OZ dňa 
18.04.2023 o čom bol podávateľ informovaný. Konateľ spoločnosti p. Marián Ondrášik sa zúčastnil rokovania OZ 
dňa 18.04.2023 a požiadal poslancov, aby sa o jeho žiadosti rokovalo, aj keď nečakal hneď odpoveď. Chcel, aby 
sa zlepšil celkový stav ubytovne. Vysvetlil, čo požaduje od obce a podobne. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
sa ho opýtal akú má  predstavu ? – pán Ondrášik mu odpovedal, že by bolo potrebné vymeniť vstupné dvere a 
upraviť hlavne vchod. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa opýtal koľko by to vyšlo finančne. Pán Ondrášik mu 
odpovedal, že nemá o tom predstavu koľko by to stálo. Jozef Voštenák mu navrhol, že by sa na tie priestory prišiel 
pozrieť a nacenil by práce. Starosta obce sa vyjadril, že boli priestory pozrieť s p. Ing. Benčom a zistili, že sa 
nejedná o nosné priečky vo vchode a je možné ich vybúrať. Mgr. Martin Mihálik sa vyjadril, že myšlienka prerobiť 
penzión nie je nová, nedotiahlo sa to však do konca, navrhol, že keď má svoju predstavu, tak nech ju dokončí. 
Jozef Voštenák sa opýtal či je potrebné stavebné povolenie a ako by sa to zaplatilo, resp. vykompenzovalo. Mgr. 
Martin Mihálik navrhol vymeniť antuku za iný povrch. Hlavná kontrolórka sa k žiadosti vyjadrila, že sa na ňu 
nepripravila, lebo bola doručená iba v deň rokovania OZ. Je potrebné pozrieť sa na zmluvu, podmienky obchodnej 
verejnej súťaže, čo si má nájomca hradiť sám a je to potom potrebné premietnuť do nájmu. Jozef Voštenák sa 
opýtal či je na to možnosť v rozpočte. Mgr. Martin  Mihálik na to reagoval, že rozpočet na tento rok je už schválený, 
dá sa to pripraviť na ďalší rok. K téme prebehla dlhšia diskusia. Jozef Voštenák chcel, aby sa zistili ceny na výmenu 
antuky a zároveň žiadala, by sa dal trávnik na detské ihrisko pri obecnom úrade.  
 
Uznesením č.  34/2023 Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce zistiť možnosti dokončenia terénnych 
úprav na detskom ihrisku pri Ocú do pracovného stretnutia poslancov dňa 15.05.2023. Všetci prítomní 
poslanci boli za. 
Zároveň sa všetci poslanci dohodli na pracovnom stretnutí dňa 15.05.2023 o 16:00 h. 
 

a) Žiadosť Oľgy Škrabákovej, Liptovská Lúžna 1244, o predlženie nájomnej zmluvy v 24 b.j.– Uznesením č. 
26/2023 OZ schvaľuje Oľge Škrabákovej, Liptovská Lúžna 1244, predlženie nájomnej zmluvy v 24 
b.j. od 01.01.2023 na dobu neurčitú-  všetci prítomní poslanci boli za  

b) Žiadosť Edity Haluzovej, Liptovská Lúžna 1244, o predlženie nájomnej zmluvy v 24 b.j. – Uznesením č. 
27/2023 OZ schvaľuje Edite Haluzovej, Liptovská Lúžna 1244, predlženie nájomnej zmluvy v 24 b.j. 
od 01.05.2023 na dobu neurčitú -  všetci prítomní poslanci boli za  
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c) Na základe pracovného stretnutia poslancov dňa 08.03.2023 hlavná kontrolórka zisťovala podmienky 
zmluvy výstavby 24 b.j. na vyšnom konci výstavba 24 b. j. bola realizovaná príspevkom zo ŠFRB.  Z 
odpovede, ktorá bola zaslaná z Ministerstva dopravy SR, odbor verejného obstarávania a právnej podpory 
vyplýva nasledovné: výstavba bytov realizovaná v období 1998 až 1999 z prostriedkov ŠFRB nebola 
uzavretá zmluva, čiže nie je viazanosť od ŠFRB dokedy obec nemôže byty predať. V tomto období ŠFRB 
/1998 -1999/ poskytovalo finančný príspevok len na základe podmienok a uznesenia vlády SR č. 273 z 15. 
apríla 1997 na bytovú výstavbu. Obec nemá žiadne prekážky čo sa týka odpredaja bytov v 24 b.j . 
Potrebné je schváliť prebytočnosť majetku – bytov  a zabezpečiť vykonanie úkonov v zmysle § 9a ods. 8 
a) zákona o majetku obce a byty prednostne ponúknuť na odpredaj súčasným nájomcom. Cena sa určuje 
na základe znaleckého posudku. Juraj Soják sa pýtal nájomcov v 24 b.j. a niektorí nemajú záujem odkúpiť 
byty. Starosta sa vyjadril, že keby aj obec prerobila a zateplila budovu, prístup nájomcov sa nezmení, vždy 
budú kradnúť žiarovky, rozbíjať dvere a podobne, nebudú si vážiť majetok obce. Ján Švanda sa opýtal či 
je v tom zahrnuté aj parkovanie- starosta mu odpovedal, že parkovanie si nechá obec a budú sa 
parkovacie miesta dávať do prenájmu záujemcom. Uznesením č. 28/2023 Obecné zastupiteľstvo 
v bode A) schvaľuje trvalú prebytočnosť všetkých bytov v 24 b.j. s. č. Liptovská Lúžna 1244 
a v bode B) poveruje starostu obce na zabezpečenie všetkých potrebných úkonov v súlade s §9a 
ods. 8 písm. a zákona o majetku obce č. 138/1991 Zb. -  všetci prítomní poslanci boli za  

d) Žiadosť Jána Kajdu, Liptovská Lúžna 698, o zabezpečenie výstavby verejného osvetlenia – starosta obce 
ozrejmi l poslancom, že sa tam bol pozrieť, nie je tam ani stĺp ale situáciu preverí ešte s p. Bátorym – 
Uznesením č. 29/2023 OZ zobralo žiadosť na vedomie -  všetci prítomní poslanci boli za  

e) Informácia Vodárenskej spoločnosti Ružomberok, a. s. k prečerpávače č. 4 v obci Lipt. Lúžna – 
Vodárenská spoločnosť reagovala na podnet starostu obce, ktorý vyplynul z interpelácie poslanca 
a občana Ing. Rudolfa Fidesa na poslednom OZ -  Uznesením č. 30/2023 OZ zobralo na vedomie 
stanovisko k problému na  prečerpávače č. 4 v obci Liptovská Lúžna od Vodárenskej spoločnosti 
Ružomberok, a. s.  -  všetci prítomní poslanci boli za  

f) Zmeny a doplnky č. 3 k Územnému plánu obce Liptovská Lúžna – starosta obce vysvetlil poslancom, že 
je potrebné schváliť tieto zmeny uznesením OZ – Uznesením č. 31/2023 OZ v bode I. konštatuje že 
Návrh Zmien a Doplnkov č. 3 Územného plánu obce Liptovská Lúžna bol po dobu 30 dní zverejnený 
spôsobom v mieste obvyklým a prerokovaný s dotknutými orgánmi štátnej správy, samosprávy, 
právnickými a fyzickými osobami v súlade s ustanoveniami § 22 Stavebného zákona. Akceptované 
pripomienky dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy a právnických osôb sú zapracované 
vo výslednom návrhu Zmien a Doplnkov č. 3 Územného plánu obce Liptovská Lúžna, resp. bude 
sa k nim prihliadať v rámci spracovania následnej projektovej dokumentácie a pred realizáciou 
stavieb. Fyzické osoby neuplatnili žiadne pripomienky k Návrhu Zmien a Doplnkov č. 3 Územného 
plánu obce Liptovská Lúžna. Okresný úrad v Žiline, Odbor výstavby a bytovej politiky, Oddelenie 
územného plánovania preskúmal návrh Zmien a Doplnkov č. 3 Územného plánu obce Liptovská 
Lúžna podľa § 25 Stavebného zákona  a vydal k nemu súhlasné stanovisko pod č. OÚ-ZA-OVBP1-
2023/018407/KRU zo dňa 21.3.2023. v bode II. Súhlasí s Vyhodnotením pripomienok dotknutých 
orgánov štátnej správy, samosprávy a právnických osôb k návrhu Zmien a Doplnkov č. 3 
Územného plánu obce Liptovská Lúžna a v bode III. Schvaľuje Zmeny a Doplnky č. 3 Územného 
plánu obce Liptovská Lúžna v súlade s ustanovením § 26 ods. 3) Stavebného zákona a VZN Obce 
Liptovská Lúžna o záväznej časti Zmien a Doplnkov č. 3 Územného plánu Obce Liptovská Lúžna v 
súlade s ustanovením § 27 ods. 3) Stavebného zákona. – všetci prítomní poslanci boli za  

g) Zmena rozpočtu obce : starosta obce vysvetlil poslancom, že sa vysúťažili stavebné práce na zbernom 
dvore, projekt bol ešte z roku 2018, schválený bol v roku 2021 a v roku 2023 prešlo VO na dodávateľa 
stavebných prác. Vznikol rozdiel medzi projektovou dokumentáciou a výkazom výmer vo výške 34 600,- 
€. Jozef Voštenák vysvetlil poslancom aké má on skúsenosti s takýmito projektami. K téme prebehla 
dlhšia diskusia. Starosta ďalej dodal, že bude potrebné dorobiť ešte ďalšie práce, ktoré nie sú v projekte 
a to – oporný múr, bleskozvod, striešku, rigol a okienka. Zatiaľ mal nacené práce iba na oporný múr vo 
výške 23 783,- € a na to sa ešte len bude robiť verejné obstarávanie.  

 
Uznesením č. 32/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu obce: 
1. Rozšírenie zberného dvora  -     práce rozdiel medzi PD a výkaz výmer v sume 35 000 ,- €  

- práce navyše – oporný múr v sume 26 000,-€ 
 
Všetci prítomní poslanci boli za.  
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Starosta obce navrhol, že je potrebné vymeniť autobusové zástavky nakoľko sú v dezolátnom stave. – navrhol taký 
typ ako majú v Ružomberku. Poslanci sa rozhodli, že najskôr chcú vedieť aký typ zástavky to bude a aká bude 
cena. O danej téme budú rokovať na pracovnom stretnutí dňa 15.05.2023. 
 

h) poverenie na uzatvorenie kúpnej zmluvy medzi obcou Liptovská Lúžna a Irenou Stašovou, rod. Črepovou, 
Liptovská Lúžna 530 – starosta obce informoval poslancov o záujme kúpiť pozemok pri lavičke chodníka 
pod elektrickým trafom o výmere 118 m2 od p. Ireny Stašovej. Zatiaľ nevedel cenu, za ktorú by bola p. 
Stašová tento pozemok predať. Uznesením č. 33/2023 Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce 
na jednanie vo veci na kúpy nehnuteľnosti - parcely E-KN č. 273, druh pozemku - záhrada, od Ireny 
Stašovej, rod. Črepovej, nar. 30.11.1937, Liptovská Lúžna 530,  o výmere 118 m2 – všetci prítomní 
poslanci boli za 

i) Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby sa predali aj tri byty, ktoré sú v 8 b.j. s.č. Liptovská Lúžna 1205, nakoľko 
nájomníci o to už dlho žiadajú. Uznesením č. 35/2023 Obecné zastupiteľstvo v bode A) trvalú 
prebytočnosť troch bytov (byt č. 1, byt č. 2 a byt č. 5) v 8 b.j. s. č. Liptovská Lúžna 1205 a v bode 
B) poveruje starostu obce na zabezpečenie všetkých potrebných úkonov v súlade s §9a ods. 8 
písm. a zákona o majetku obce č. 138/1991 Zb. – všetci prítomní poslanci boli za 
 

 
K bodu 11. Interpelácie poslancov 
 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD.  

- Bude v obci birmovka, rieši s tým niečo aj obec? – starosta mu odpovedal, že si všetko okolo birmovky 
rieši pán farár sám 

 
Jozef Voštenák 

- Rozprával sa s pani Štefániou Serafínovou, ktorá by chcela v obci kultúrnu pracovníčku – starosta obce 
mu odpovedal, že to s ňou už rozoberal tiež. 

 
K bodu 12 . Diskusia 
 
K bodu 13.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 19:45 hod. 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 18.04.2023 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

                   Kamil             W E I S S  
 

      PhDr. Jaroslav      R A K U Č Á K  Dis. PhD. 
   


